

LÉKÁRNA TĚŠNOV

LÉKÁRNA TĚŠNOV SE PŘIPRAVUJE NA DALŠÍ VLNU
KORONAVIRU: K DISPOZICI JE VŠE!

Druhá vlna koronaviru je podle většiny odborníků pouze otázkou času. A když nepřijde, tak jen proto, že v podstatě splyne s tou první. Zatímco státní sklady stále zejí prázdnotou a roušky ani další ochranné pomůcky tam najdete jen ve velmi nedostatečném množství, nemocnice, ale i lékárny, jsou zodpovědnější. Ne nadarmo se říká, že štěstí přejí připraveným.

Zda se nakazíte nebo nenakazíte nemocí COVID-19 je do jisté míry také o štěstí. Nebýt na špatném místě ve špatný čas je samozřejmě důležité. Stejně tak je ale dobré mít vše, co je na boj s touto nemocí potřeba. „Máme dostatek jednorázových roušek, respirátorů FFP2, očekáváme dodávku respirátorů FFP3,“ vypočítává majitelka Lékárny Těšnov, Petra Nováková. Samozřejmostí jsou podle ní i velké zásoby dezinfekčních gelů, roztoků a sprejů na ruce i dezinfekci různých ploch a předmětů. Zkrátka pokud se chcete dobře zásobit, vyrazit na Těšnov se určitě vyplatí.

THE TĚŠNOV PHARMACY IS PREPARED FOR THE NEXT WAVE
OF CORONAVIRUS:
ALL GOODS ARE AVAILABLE!

According to most experts, the second wave of coronavirus is only a matter of time. And if it doesn't appear, it's just because it basically merges with the first one. While state warehouses are still empty and face masks or other protective equipment can only be found in very insufficient quantities, hospitals, but also pharmacies, are more responsible. Not without reason it is said that forewarned is forearmed.

Whether or not you become infected with COVID-19 is to some extent also a question of luck. Of course, not to be at the wrong place at the wrong time is important. But it is also reasonable to have everything you need

Petra Nováková si však uvědomuje, že pro mnohé lidi může být stresující do lékárny osobně vyrazit. Zejména pro starší lidi je vidina, že se mohou nakazit, nepředstavitelná. Je to pochopitelné. „Budeme zajišťovat rozvoz léků a zdravotnických potřeb po Praze až domů nebo do firmy s lékařskou službou, pracovníky, kteří zajišťují domácí péči nebo klientem pověřené občanské výpomoci. Ta je organizovanou městskými úřady či dobrovolnickými organizacemi,“ vysvětluje Nováková. Jistě skvělá zpráva pro všechny! Tuto službu je možné rezervovat na webových stránkách www.recept.vip. A pošle-li vám lékař e-recept SMS zprávou nebo emailem, můžete do Lékárny Těšnov recept pouze přeposlat na mobil 77115718 nebo email lekarna@recept.vip.

Pozor, soutěž:

Vyzkoušejte si webové stránky www.recept.vip a odešlete bonusový kód LKPR 0001 0007 jako by to byl kód e-receptu. Získejte tak dovoz léčiv zdarma. Tato akce platí až do konce roku 2020.

to fight this disease. "We have enough disposable face masks, FFP2 respirators, we are expecting a delivery of FFP3 respirators," describes the owner of the Těšnov Pharmacy Petra Nováková. According to her, there are also large stocks of disinfectant gels, solutions and hand sprays as well as disinfection for various surfaces and objects. In short, if you want to stock up well, it is definitely worth visiting the Těšnov Pharmacy.

However, Petra Nováková understands that it can be stressful for many people to go to the pharmacy in person. Especially for elderly people, the vision that they can become infected is unimaginable. It is logical.



"We will provide the delivery of medicines and medical devices in Prague to your home or to a company with a help of a medical service, employees who provide home care or civic assistance authorized by the client. It is organized by municipal authorities or voluntary organizations," explains Nováková. Definitely great news for everyone! This service can be booked on the website www.recept.vip. And if the doctor sends you an e-prescription via SMS or email, you can only forward the prescription to the Těšnov Pharmacy on mobile 77115718 or email lekarna@recept.vip.

Pay attention to our competition:

Look at the website www.recept.vip and send the bonus code LKPR 0001 0007 as if it was an e-recipe code. Get free delivery of medicines. This promotion is valid until the end of 2020.

Kontakt:

Lékárna Těšnov Těšnov 1163/5 Praha 1 tel.: 236043134 mobil: 776378822

АПТЕКА ТĚŠNOV ГОТОВИТСЯ
К НОВОЙ ВОЛНЕ
КОРОНАВИРУСА. В НАЛИЧИИ
ЕСТЬ ВСЕ НЕОБХОДИМОЕ!

По мнению большинства экспертов, вторая волна коронавируса – лишь вопрос времени. И если даже ее официально не объявят, то только потому, что она станет продолжением первой. Больницы и аптеки очень ответственно подошли к вопросу подготовки ко второй волне пандемии.

Шанс заразиться COVID-19 велик, многое зависит от стечения обстоятельств. Но не стоит уповать только на удачу, важно запастись всем необходимым для борьбы с этой болезнью.

«У нас достаточное количество одноразовых масок и респираторов FFP2, в ближайшее время мы ожидаем поставок респираторов FFP3», – говорит владелица аптеки Тěšnov Петра Новакова. Она ответственно заявляет, что в аптеке есть средства для дезинфекции различных поверхностей и предметов, а также имеется большое количество дезинфицирующих гелей, растворов и спреев для рук. Если вы планируете основательно пополнить запасы всего вышеперечисленного, то поехать в аптеку Тěšnov определенно стоит.

Петра Новакова понимает, что для многих людей, особенно пожилого возраста, самостоятельно прийти в аптеку проблематично, так как существует реальная вероятность заражения коронавирусом. «Доставку лекарственных средств и других медицинских товаров по Праге осуществляют врачи, приходящие на дом или в офис, а также сиделки, либо проверенные социальные работники от городских властей», – поясняет Новакова. Однозначно, это отличная новость для всех! Услугу можно заказать на сайте www.recept.vip. Если ваш врач отправит электронный рецепт по SMS или по электронной почте, вы можете переслать его на наш мобильный телефон 771 15 718, или по электронной почте lekarna@recept.vip

Приглашаем принять участие в конкурсе, проводимом аптекой Тěšnov. Посетите наш сайт recept.vip, введите бонусный код LKPR 0001 0007 вместо электронного рецепта. Получите в подарок доставку лекарств БЕСПЛАТНО. Акция действует до конца 2020 года.